
Protokół Nr XXXIV.2014
z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Imiełnie

z dnia 8 października 2014 roku

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w godz. od 9 -tej

do 940.

W posiedzeniu biorą udział radni Rady Gminy oraz zaproszeni goście wg list obecności

stanowiących załączniki Nr l, do niniejszego protokołu.

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk.

Porzadek posiedzenia:

l. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie protokołu Nr XXXlI1.20 14,

3. Przyjęcie porządku obrad,

4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy oraz zmieniająca budżet Gminy Imielno na 2014 rok

Nr XXXIV.210.2014,

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2014 -2019

NrXXXIV.2Il.2014,

- w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu

Nr XXXIV.212.2014,

- w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu

Nr XXXIV.213.2014

6. Dyskusja,

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,

8. Sprawy różne,

9. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.p.I. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba obecnych radnych

jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał, dokonał Przewodniczący Rady

Gminy Stanisław Kukuryk.

W sesji bierze udział 13 -tu radnych.



Ad.p.2. Protokół Nr XXXIll.2014 z poprzedniej sesJI Rady Gminy został wyłożony do

wglądu i po przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.

"Za" przyjęciem protokołu głosowało jednogłośnie 13 -tu radnych.

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk przedstawił porządek obrad sesji.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do porządku obrad.

o,Za" przyjęciem porządku obrad głosowało jednogłośnie 13 - tu radnych.

Ad.pA. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu.

Ad.p.S. Przed przystąpieniem do podejmowania uchwał Wójt Gminy zabrał głos informując,

że planujemy uruchomić emisje obligacji komunalnych w trybie emisji niepublicznej.

Obligacje komunalne spełniają funkcje kredytu, jednak są dla gminy bardziej korzystne niż

tradycyjny komercyjny kredyt bankowy. Jest to forma pożyczki odłożonej w czasie i daje

możliwość określenia takich terminów wykupu, które zapewniają bezpieczeństwo w zakresie

płynności finansowej budżetu.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Kukuryk przystąpił do omawiania uchwal.

- w sprawie zmian w budżecie Gminy oraz zmieniająca budżet Gminy Imielno na 2014 rok

z treścią projektu uchwały Nr XXXIV.21O.2014 zapoznała Skarbnik Gminy -Halina Faryna,

omawiając wprowadzone zmiany.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXIV .210.2014 głosowało II-tu radnych przy 2 głosach

"wstrzymujących się".

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 -2019 z treścią projektu

uchwały Nr XXXIV .211.2014 zapoznała Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXIV .211.2014 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.
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wykupu

Halina

w sprawIe emIsJI obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania

z treścią projektu uchwały Nr XXXIV.212.2014 zapoznała Skarbnik Gminy -

Faryna.

Radny Bogumił Szczepański pytał, czy została przeprowadzona kalkulacja oraz jaka jest

zasadność podjęcia tej uchwały.

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że mmeJsza uchwała stanowi formalny początek i podstawę

procedury uruchamiania emisji obligacji komunalnych w trybie emisji niepublicznej. Gmina

otrzymuje od nabywców obligacji środki pieniężne, natomiast sama jest zobowiązana do

zapłaty obligatoriuszom odsetek i wykupu obligacji po określonym czasie. Emisja obligacji

ma na celu poprawę wartości wskaźnika obsługi zadłużenia w latach 2014-2019 poprzez

pozyskanie środków pieniężnych na całkowitą spłatę zadłużenia z tytułu dotychczas

zaciągniętych przez gminę kredytów.

Wójt Gminy poinformował, że braliśmy pod uwagę opinie z różnych gmin i uznano, że jest to

dużo lepsze rozwiązanie niż kredyt konsolidacyjny.

Radny Bogumił Szczepański cyt. " może nowa rada podejmie taka uchwałę?".

Skarbnik Gminy poinformowała, że musimy ustalić projekt budżetu na 2015 rok.

Radny Bogumił Szczepański stwierdził, że w ciągu najbliższych 3 lat nie będziemy spłacać

zadłużenia tylko odsetki które urosną do 2 mln. zł a przecież można spłacać kredyt.

Radny Michał Krążek cyt. "Nie można powiedzieć, że na obligacje nie wydamy pieniędzy".

Nikt więcej nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXIV.212.2014 głosowało 10-ciu radnych, "przeciw"

2 głosy, I głos "wstrzymujący".

w sprawIe emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu

Nr XXXIV.213.2014 z treścią projektu uchwały Nr XXXIV.213.2014, zapoznała Skarbnik

Gminy Halina Faryna.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXIV.213.2014 głosowało 10-ciu radnych, "przeciw" 2 głosy,

1 głos .,wstrzymujący".
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Ad.p.6. W punkcie tym Pani Błaszkiewicz Elżbieta zgłosiła potrzebę wyrównania drogi

kamieniem, za wałem w stronę Jakubowa oraz sygnalizowała problem z przydomową

oczyszczalnią ścieków.

Wójt Gminy prosił aby sprawę przydomowej oczyszczalni zgłosić do Pana Majdanika

pracownika tut. urzędu. Ponadto poinformował, że wszelkie uwagi dotyczące funkcjonowania

przydomowych oczyszczalni ścieków należy zgłaszać do urzędu a my zgłaszamy

wykonawcy, natomiast z ramienia wykonawcy osobą odpowiedzialną jest Pan Greń Dariusz.

Radny Józef Świetlik prosił o zamontowanie dwóch lamp oświetlenia ulicznego w Imielnicy.

Wójt Gminy prosił, aby do 15 października zgłaszać potrzeby inwestycyjne wsi na 2015 rok,

min. lampy oświetlenia ulicznego.

Radny Stanisław Domagała pytał o przystanek w Sobowicach.

Wójt Gminy poinformował, że zwróci uwagę aby przystanek został wykonany.

Radny Ryszard Antas prosił o przystanek na Kawęczynie.

Wójt Gminy poinformował, że przystanek został już wykonany.

Ad.p.7. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu.

Ad.p.S. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu.

Ad.p.9. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk uznał porządek za wyczerpany,

dziękując za udział zakończył obrady.

Prot~wała:

Katarzyna Banach
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przewodni,I1~~ Rady Gminy

Stani~QYk
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